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 2025/30/10פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

גבעת עדה שהתקיימה ביום   ישיבת הנהלת מועצת בנימינה  בלשכת ראש    10/03/2025שני  פרוטוקול 

 המועצה 

 ראש המועצה  - גיל חנניה משתתפים: 

 

 חברי הנהלה:

 

אביטל    ,ענת חולי,שושנית עציון  ,  ראש המועצה  מ"ומ  סגנית  –  דפנה לב ארי

נתבור עזני,  נסקי' רוז   יאסת,  ארזטע  ,  אורון  יונגר,  מיכל  תמיר  לוי,  ,  דרור 

 . ליאור זיוון

 

 יגאל שחר שוורצמן  משקיף:

 

 נעדרו: 

 

 שלמי פרץ 

 

 צוות מקצועי: 

 

 מנכ"ל  - שי קדם

 גזבר  - י אבישי יצחק

 מנהל אגף שפ"מ  - רגב גולן

 מהנדס  -מלטר  יואב

 חק"ר מנהל אגף  -אבנר  ארז

 דוברת  -ענבל גרינברג 

 יועמ"ש   -עו"ד אריאל פישר 

 

 

 על סדר היום:

 גזבר המועצה  –( 2023)כספי מבוקר  הצגת דו"ח .1
 גזבר המועצה –אישור תב"ר  .2
 יו"ר הועדה, מזכיר הועדה וענת חולי  –הצגת הועדה החקלאית ופעילותה  .3
בהליכים להרכבת  .4 לפתוח  לראש המועצה  יורה  כי  ובטחון המזון  פנייה לשר החקלאות 

א.)ב( לתוספת השנייה בצו המועצות המקומיות, 2ועדה חקלאית חדשה בהתאם לסעיף  
 ענת חולי   – 1950-תשי"א

 אביטל תבור   –והנצחת ראש המועצה לשעבר, אריה זיתוני ז"ל נוהל הנצחה  אישור .5
דרור לוי ומנכ"ל    –סקירת סטטוס התקדמות בסוגיית הפעלת פעילות הכדורסל במועצה   .6

 המועצה 
איחוד  .7 ולבחינת  מוניציפלי  מעמד  לבחינת  הגיאוגרפית  הועדה  דיוני  סטטוס  סקירת 

 ראש המועצה  – המועצות האיזוריות אלונה ומנשה
 עדכוני ראש המועצה  .8

 

 

 

 ,בברכה

 גיל חנניה 

 ראש המועצה 
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 :החלטות

המועצהה .1 מליא   מאשרת  נהלת  לישיבת  התב"רים  נספח  באת  המועצה   מרץב  24-ת 

2025 

הנהלת המועצה מאשרת לבקש משר החקלאות ובטחון המזון, כי יורה לראש המועצה  .2

לסעיף   בהתאם  חדשה  חקלאית  ועדה  להרכבת  בהליכים  לתוספת א.)ב(  2לפתוח 

 1950-השנייה בצו המועצות המקומיות, תשי"א

 הנהלת המועצה מאשרת את נוהל הנצחה  .3

את קריאת שביל האופניים המחבר בין בנימינה לגבעת עדה הנהלת המועצה מאשרת   .4

 על שם אריה זיתוני ז"ל 
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 מהלך הדיון:

ואת    2023המבוקר לשנת הדו"ח הכספי הגזבר סקר את  –( 2023דו"ח כספי מבוקר )הצגת  .1

 מסקנותיו העיקריות.  

 

נספח התב"רים  – אישור תב"ר   .2 והחברות את  בפני החברים  שכולל  גזבר המועצה סקר   ,

 הגדלת תב"ר סלילת רחוב העבודה לקראת גמר ביצוע הפרוייקט.  

 

החלטה: הנהלת המועצה מאשרת פה אחד את נספח התב"רים לישיבת מליאת המועצה 

 . 2025במרץ   24-ב

 

ויל  ועמוס  ומזכיר הועדה    יחיעם אלטשולר  יו"ר הועדה  –  הצגת הועדה החקלאית ופעילותה .3

 סקרו את ההיסטוריה של הועדה החקלאית, את מעמדה החוקי, ואת פעילותה.  

להרכבת ועדה חקלאית חדשה, בנוסף הציגו את הסיבות שבגינן הם מבקשים לקיים הליך 

חדשים  כוחות  לשלב  הרצון  וכן  מהנציגים,  חלק  של  החקלאית  פעילותם  סיום  שעיקרן 

 והמשכיים מקרב חקלאי המושבות.  

 

פנייה לשר החקלאות ובטחון המזון כי יורה לראש המועצה לפתוח בהליכים להרכבת ועדה   .4

- א.)ב( לתוספת השנייה בצו המועצות המקומיות, תשי"א2חקלאית חדשה בהתאם לסעיף  

ואת ההחלטה    מנכ"ל המועצה הציג את תהליך ההקמה של ועדה חקלאית חדשה  –  1950

 הנדרשת.  

 

החלטה: הנהלת המועצה מאשרת פה אחד לבקש משר החקלאות ובטחון המזון, כי יורה 

לסעיף  ל ועדה חקלאית חדשה בהתאם  בהליכים להרכבת  לפתוח  א.)ב(  2ראש המועצה 

 .1950-לתוספת השנייה בצו המועצות המקומיות, תשי"א

 

   – נוהל הנצחה אישור .5

שהועבר    עיקרי הנוהל המוצעהציגה את  ועדת שימור והנצחה,    יו"ראביטל תבור,   .א

 . לעיון והערות חברי המועצה

  8חלל שהתגורר לפחות  ולוודא כי  טעות סופר  חברי וחברות ההנהלה ביקשו לתקן   .ב

וקרוב   במועצה,  זכאי  שנים  יהיה  במועצה,  מתגורר  ראשונה  מדרגה  משפחתו 

 להנצחה במסגרת הנוהל.  

סכמת התנהלות המועצה במקרה של אובדן  חברי וחברות המועצה ביקשו לייצר   .ג

  באחריות מנהלת מחלקת רווחה. –

 

 את נוהל הנצחה. החלטה: הנהלת המועצה מאשרת פה אחד 

 

יו"ר ועדת שימור והנצחה  אביטל תבור    –  הנצחת ראש המועצה לשעבר, אריה זיתוני ז"ל .6

מיום והנצחה  שימור  ועדת  החלטת  את  כי  ,  25/2/2025-ה  הציגה  ובשנים  שקבעה  מאחר 

לנכון להמליץ למליאת    מצאה  הועדה  ,הקרובות לא נמצא מבנה חינוך אשר אין בו הנצחה
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חבר שי לשביל האופניים  הנצחה באמצעות קריאה  המועצה לחרוג מהנוהל הקיים ולאשר  

 של ראש המועצה אריה זיתוני ז"ל.   בנימינה לגבעת עדה על שמוהמושבות בין 

שביל האופניים המחבר בין בנימינה לגבעת   קריאתאת  החלטה: הנהלת המועצה מאשרת  

 עדה על שם אריה זיתוני ז"ל. 

 8 –בעד 

   2 –נמנע 

   2 – נגד

 

   – הפעלת פעילות הכדורסל במועצהסקירת סטטוס התקדמות בסוגיית  .7

שלוח אותו  מנכ"ל המועצה הציג את הפגישות שהתקיימו מאז החליטה המועצה ל .א

של   והמלא  המודל ההיברדי  עמותת הכדורסל את  בשיתוף  לבחון  לוי  דרור  ואת 

 י.עבודה תחת המרכז הקהילת 

וכן  מנכ"ל המועצה הציג את עמדת עמותת הכדורסל כפי שנמסרה בפגישות הנ"ל   .ב

, שעיקרה שהעמותה אינה מוכנה לעבוד  בבירור שערך עם יו"ר העמותה טרם הדיון

 במודל פעילות מלא תחת המרכז הקהילתי.  

העלו חברי וחברות המועצה לשילוב  מנכ"ל המועצה עדכן כי מרבית הדרישות ש  .ג

 במרכז, אכן הוטמעו במסמכי המכרז.  

בחינת הפעלת תחום הכדורסל על ידי  לאחר  פירט את מסקנותיו  מנכ"ל המועצה   .ד

באמצעות הכדורסל  המלצתו    עמותת  את  הדגיש  וכן  שימוש,  דמי  תשלום 

השתכנע שדרך המלך להפעלת תחום הכדורסל  הסיכונים,  אף  על  כי  המקצועית  

 , אליו תוכל כמובן לגשת גם עמותת הכדורסל.  היא באמצעות יציאה למכרז 

יתקיים    אינהרנטי מהתהליך המכרזי,, כחלק  מנכ"ל המועצה הדגיש כי בכל מקרה .ה

כי ניתן יהיה  שלב של שאלות הבהרה שבו ניתן יהיה לטייב את מסמכי המכרז, וכן  

למנות נציג של חברי המועצה כמשקיף בועדת המכרזים, לצד חברי הועדה מטעם  

 הנהלת המרכז הקהילתי.  

גרס כי ההליך המכרזי יביא  מיעוט מהם  ו   ,חברי וחברות המועצה שאלו שאלות .ו

 מו. טוב עם סיופחות מוצר   לקבלת

 

איחוד   .8 ולבחינת  מוניציפלי  מעמד  לבחינת  הגיאוגרפית  הועדה  דיוני  סטטוס  סקירת 

עדכן לגבי דיוני הועדה הגיאוגרפית של  ראש המועצה    –   המועצות האיזוריות אלונה ומנשה

השכנות,   לאחר  המועצות  שהכין  המצגת  את  המועצה  וחברות  לחברי  לדיון  הציג  שזומן 

 הציג את הפרוטוקול מאותו הדיון.  , וכן  הועדה

 
 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה, 
 
 
 
 

 גיל חנניה                         שי קדם                   

  ראש המועצה                    מנכ"ל המועצה           


